

Christmas parties at the Reichshof Hotel Hamburg

Bring your colleagues together to enjoy the pre-Christmas season. The Reichshof Hamburg is the perfect place for a party!

Elegant ambiance, festive food, and great entertainment.

- Welcome drink
- 3-course Christmas Menu

We're delighted to assist you in organising entertainment such as live music, a DJ, a photo booth, a quiz, an escape game, a tasting, or other entertainment suggestions.

Available for small or large groups. Party in the Bar 1910 or in the Stadt Restaurant.

# Contact us for more information

www.reichshof-hotel-hamburg.de 040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg

From EUR 65.00 per person



Weihnachtsfeiern im Reichshof Hamburg

Bringen Sie Ihre Kollegen zusammen, um die Vorweihnachtszeit zu genießen. Der Reichshof Hamburg ist der perfekte Ort für Ihre Party!

Elegantes Ambiente, weihnachtliches Essen & tolle Unterhaltung.

- Welcome Drink
- 3-Gänge-Weihnachtsmenü

Gerne unterstützen wir Sie bei der Organisation von Live-Musik, DJ, Entertainment, Fotobox, Quiz, Escape Game, Verkostung oder anderen Unterhaltungsvorschlägen. Verfügbar für kleine oder große Gruppen. Party in der Bar 1910 oder im Stadt Restaurant.

# Kontaktieren sie uns für weitere informationen

www.reichshof-hotel-hamburg.de

040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg

Ab EUR 65.00 pro person



# Christmas parties at the Reichshof Hotel Hamburg

Bring your colleagues together to enjoy the Christmas spirit.

The Reichshof Hamburg is the perfect setting for a roaring 20s Festive Party! Elegant athmospere, christmas menu & great entertainment.

- Roaring 20s Festive Party
- Welcome Drink
- 3 course Christmas menu

We are happy to assist in the organization of live music, DJ, entertainment, photobooth, quiz, escape game, tasting...

Available for small or large groups. Party in Bar 1910 or Stadt Restaurant.

### Contact us for more information

www.reichshof-hotel-hamburg.de

040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg



#### Weihnachtsfeiern im Reichshof Hotel Hamburg

Bringen Sie Ihre Kollegen zusammen, um die Weihnachtsstimmung zu genießen.

Der Reichshof Hamburg ist der perfekte Ort für eine rauschende 20er-Jahre-Party! Elegante Atmosphäre, weihnachtliches Menü & tolle Unterhaltung.

- Roaring 20s Festliche Party
- Begrüßungsdrink
- 3-Gänge-Weihnachtsmenü

Wir helfen Ihnen gerne bei der Organisation von Live-Musik, DJ, Unterhaltung, Photobooth, Quiz, Escape Game, Verkostung... Geeignet für kleine oder große Gruppen. Party in der Bar 1910 oder im Stadt Restaurant.

# Kontaktieren sie uns für weitere informationen

www.reichshof-hotel-hamburg.de

040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg



Christmas parties

Bring your colleagues and friends together to enjoy the Christmas spirit.

Reichshof Hotel is the perfect setting for a roaring 20s Festive Party! Elegant surroundings, fun staff and beautifully prepared food & drinks.

Available for small or large groups. Party in either Bar 1910 or Stadt Restaurant.

- 3 course Christmas menu
- Live music and entertainment
- Special party drinks
- Photobooth
- Organised fun & games

### Contact us for more information

www.reichshof-hotel-hamburg.de

040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg

Eat, drink, dance & be merry!

From EUR 79.00 per person



Reichshof Hamburg

Bringen Sie Ihre Kollegen und Freunde zusammen, um die Weihnachtsstimmung

Das Reichshof Hotel ist der perfekte Ort für eine rauschende 20er-Jahre-Party! Elegantes Ambiente, unterhaltsames Personal und hervorragend zubereitete Speisen und Getränke.

Verfügbar für kleine oder große Gruppen. Party entweder in der Bar 1910 oder im Stadt Restaurant.

• Party im Stil der 20er Jahre

zu genießen.

- 3-Gänge-Weihnachtsmenü
- Live-Musik und Unterhaltung

- Spezielle Party-Getränke
- Fotoautomat
- Organisierter Spaß und Spiele

# Kontaktieren sie uns für weitere Informationen

www.reichshof-hotel-hamburg.de

040 370259 888 event@hamburg-reichshof.com Kirchenallee 34-36, 20099 Hamburg

Essen, trinken, tanzen & fröhlich sein!

Ab EUR 79.00 pro person